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Enkel fråga Kommunfullmäktige Karlskoga, till 
kommunstyrelsens ordförande Sven-Olov 
Axelsson angående resultatutvecklingen i 
Karlskogas skolor. 

Vi har kunnat läsa, i ortens tidningar om den rapport som visar 
skolresultaten från läsåret 2016/17. 

Det var ingen munter läsning. Andelen elever som når minst godkänt 
sjunker med något undantag. Andelen behöriga till gymnasiet sjunker till 
74,1%. 

Frånvaron ökar och tryggheten minskar. Antalet kränkningar ökar. 

Den avslutande kommentaren från Barn- och utbildningsnämndens 
ordförande var: "Vi börjar om på ruta ett. .. " Det är en förskräckande 
kommentar som visar på en uppenbar nonchalans mot de elever, föräldrar 
och lärare som nu skall börja om "från ruta ett". 

Här är det viktigt att det framtida utvecklingsarbetet utgår från ett tydligt 
politiskt ansvarstagande. 

För att tydliggöra ansvaret för att vi har den situation vi har vill jag därför 
fråga Sven-Olov Axelsson: 

Vem har, och tar, det politiska ansvaret tör den negativa 
resultatutveckling som vi nu ser i skolan? 

Karlskoga den 15 september 2017 

Alf Rosberg (M) 


